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Abstract (en)
[origin: US2017194737A1] This connector for connecting electrical conductors comprising a contact end fitting at their end to be connected,
comprises two conjugate parts (31, 32), respectively male and female, each comprising a body (33) made of insulating material provided with
housings (36) into which respectively male and female contacts (41) capable of receiving the contact end fittings of the conductors come to be
mounted. At least one of the male and female parts comprises, internally, zones (46) forming partitions placed between said housings and produced
from a material capable of withstanding electrical discharges.

Abstract (fr)
Ce connecteur pour le raccordement de conducteurs électriques comprenant un embout de contact a leur extrémité a raccorder, comprend deux
parties (31, 32) conjuguées, respectivement male et femelle, comprenant chacune un corps (33) en matériau isolant muni de logements (36) dans
lesquels viennent se monter des contacts (41) respectivement male et femelle aptes a recevoir les embouts de contact des conducteurs. Au moins
I'une des parties male et femelle comporte intérieurement des zones (46) formant des cloisons placées entre lesdits logements et réalisées a partir
d'un matériau apte a résister a des décharges électriques.
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